

## تعميم رقم (7) لسنة 2023 بشأن:

## تحسينات في خدمات التصاريح الأمنية – مدينة دبي الملاحية Circular No. (7) of Year 2023 Regarding:

Improvement in Security Gate Passes - Dubai Maritime City (DMC)

Reference No.: PCFC-SD-23/03/001

Issue Date: 20/3/2023

To: Dubai Maritime City (DMC) Customers

From: Ports, Customs and Free Zone Corporation

**Security Department** 

Dear Customers,

We would like to draw your attention that as part of our continuous endeavour to facilitate the customer journey and provide the best services in-line with the new improvements of Passes, and effective fromTuesday dated 21/03/2023, the issuance of Security Passes to enter Dubai Maritime City (DMC) will be officially launched through the electronic platform instead of the manual, without any modification to the procedures followed, in order to facilitate customers and improve the passes service.

الرقم المرجعي :PCFC-SD-23/03/001 تاريخ الإصدار: 2023/3/20

إلى: متعاملي مدينة دبي الملاحية

من: إدارة أمن مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة

متعاملينا الأعزاء،

نلفت عنايتكم، أنه في إطار سعينا المستمر لتسهيل رحلة المتعاملين وتقديم أرقى الخدمات في إطار تحسين إصدار التصاريح، فإنه ابتداءً من يوم الثلاثاء الموافق 2023/03/21 سيتم رسمياً إطلاق خدمة إصدار التصريح الأمني للدخول إلى مدينة دبي الملاحية عبر المنصة الإلكترونية بدلاً من التصريح اليدوي، دون أي تعديل على الإجراءات المتبعة سابقاً، وذلك مزيداً من التسهيل على المتعاملين والارتقاء بخدمة التصاريح.

For any related support and queries, you may contact:

Email: info@pcfc.ae

Tel: 800990

Security Department

Ports, Customs and Free Zone Corporation



للدعم والاستفسارات عن الأمر يمكنكم التواصل: البريد الإلكتروني:info@pcfc.ae الهاتف: 800990

إدارة الأمن مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة